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 سفر تاج
 یک روز مانده به مجمع 

مجمع عمومی فدراسیون فوتبال ایران، به عنوان 
یکی از مهم ترین رویدادهای ورزشی کشور، امروز 
برگزار می شود. در حالی که همه نگاه ها به این 
مجمع دوخته شده است، تاج، رئیس فدراسیون 
برای  مشهد  به  وزه  یک ر سفر  به  تصمیم  فوتبال 
تماشای دیدار خیریه ستاره های ۹۸ گرفته است. 
رسی  بر قابل  مختلف  جنبه های  از  انتخاب  این 

است.
از یک سو، حضور در این دیدار خیریه می تواند 
به  نسبت  فدراسیون  رئیس  اهتمام  از  نشانه ای 
فعالیت های اجتماعی و فرهنگی باشد اما از سوی 
دیگر، این تصمیم به نظر نیازمند بازنگری است. 
مجمع عمومی فرصتی استثنایی است که می تواند 
تأثیرات بسزایی بر آینده فدراسیون فوتبال کشور 
داشته باشد. عدم حضور تاج در تهران، جایی که 
دسترسی  ضروری  اطلاعات  و  منابع  به  می تواند 
فوری داشته باشد، ممکن است متضمن خطراتی 

برای او و تیمش باشد.
ی  ر ا گز بر ز  ا قبل  نشست  ین  خر آ مجمع  ین  ا
اهمیت  و  ود  می ر به شمار  فدراسیون  انتخابات 
بالایی برای تاج دارد. از این رو، انتخاب محل سفر 
و زمان آن، باید به دقت تحلیل شود تا متضمن 
موفقیت در این مهم ترین مقطع برای فدراسیون 

فوتبال باشد.

جلسه بحث برانگیز مجمع فدراسیون امروز آنلاین برگزار می شود

جشنوارهپنهانکاری

مجمـــع ســـالیانه فدراســـیون فوتبال 
صبح امـــروز به ماننـــد ایـــام کرونا به 
شـــکل آنلایـــن برگـــزار می شـــود تا در 
آســـتانه مجمع انتخاباتی فدراســـیون 
فوتبـــال در اســـفندماه ســـال جاری، 
صـــورت حســـاب های مالی بـــه تأیید 
اعضای مجمـــع برســـد و مقدمات کار 
برای برگزاری مجمع انتخاباتی فراهم 
شـــود. بزرگتریـــن ابهـــام در خصوص 
برگـــزاری مجمـــع فدراســـیون فوتبال 
در آستانه انتخابات اسفندماه چرایی 
برگزاری آنلایـــن و غیرحضوری مجمع 

فدراســـیون فوتبال است؟!
ســـاس  برا تصمیـــم  یـــن  ا هرچنـــد 
ل  تبـــا فو ن  ســـیو ا ر فد مه  ســـنا سا ا
بـــه حســـاب  تصمیمـــی غیرقانونـــی 
 ، ن ا منتقـــد ی  ا بـــر مـــا  ا یـــد  نمی آ
صاحب نظـــران و اهالـــی فوتبـــال این 
پرســـش بـــه وجـــود آمـــده کـــه چـــرا 
رئیســـه و شـــخص  اعضـــای هیـــأت 
رئیس فدراســـیون فوتبال در آســـتانه 
برگـــزاری انتخابـــات چنیـــن تصمیم 
شـــائبه برانگیزی را اخـــذ کردنـــد تـــا 
کمتریـــن چالـــش در این جلســـه به 

وجـــود آیـــد.
فدراســـیون فوتبال تا به امـــروز هیچ 
توضیحـــی در خصوص برگزاری آنلاین 
مجمـــع ارائـــه نکـــرده و بعید بـــه نظر 
می رســـد علـــت اخـــذ ایـــن تصمیـــم 
بـــه  شـــفاف  صـــورت  بـــه  جنجالـــی 
افکارعممومی اعلام شـــود تا جلســـه 
مجمـــع امـــروز زیـــر ســـایه ســـنگین 

شـــایعات و ابهامـــات برگزار شـــود.
جـــدا از ایـــن موضـــوع بحث برانگیز، 
ابهامـــات فراوانی در خصوص دســـتور 
کار جلســـه مطـــرح اســـت کـــه بدون 
تردید این سلســـله مســـائل می تواند 
جلســـه امـــروز مجمـــع را بـــه ســـمت 
منازعـــه جدی بکشـــاند و در آســـتانه 
انتخابات هیأت رئیســـه فدراســـیون 
فوتبال با چالشـــی بزرگ روبه رو شود. 
گفته می شـــود فدراســـیون بنا دارد در 
ایـــن جلســـه آنلایـــن امـــروز مباحثی 
را دربـــاره جدایـــی ســـازمان لیـــگ از 

فدراســـیون مطرح کنـــد در حالی که 
در دستور جلســـه ای که به تاریخ 4آذر 
و بـــا امضای هدایـــت ممبینی دبیرکل 
فدراســـیون بـــه اعضـــا ارســـال شـــده 

چنین مـــوردی وجـــود ندارد.
از  لیـــگ  ســـازمان  واگـــذاری  ایـــده 
فدراســـیون فوتبال شـــاید پیشـــنهاد 
جالب توجهی به شـــمار آیـــد اما قطعاً 
ایـــن کار نیازمند پیش نیازهای بســـیار 
زیادی اســـت که بدون ســـپری شدن 
آن خصوصی سازی سازمان لیگ معنا 
و مفهوم نـــدارد و قطعاً اعضای مجمع 
حاضر بـــه پذیرش و تصویـــب این بند 
جنجالـــی نخواهنـــد شـــد. ابهـــام در 
خصـــوص چگونگی این اتفاق بســـیار 
زیـــاد اســـت، تا حـــدی کـــه بزرگترین 
سؤال برای اعضای مجمع فدراسیون 
فوتبـــال چگونـــه چنین مســـأله ای در 
صـــورت جلســـه مجمع قـــرار می گیرد 
امـــا تـــا روز قبـــل از برگـــزاری مجمع 
دســـتور جلســـه مجمع به اعضا ابلاغ 

. د نمی شو
از طرفـــی موضـــوع جدایی ســـازمان 
لیگ از ســـاختار مدیریتی فدراسیون 
فوتبـــال اتفـــاق کوچـــک و ســـاده  ای 

نیســـت که با یـــک نگاه دم دســـتی به 
آن ورود کـــرد، پیش از اینکه طرحی به 
تصویب برســـد بایســـتی کارگروه های 
تخصصـــی نحوه جداســـازی ســـازمان 
بررســـی کننـــد  بـــه دقـــت  را  لیـــگ 
و آســـیب های احتمالـــی را نخســـت 
آنالیـــز کنند تا این موضـــوع با بهترین 
شـــرایط ممکـــن رقـــم بخـــورد دقیقـــاً 
موضوعی کـــه به نظر می رســـد نه تنها 
روی نداده بلکه بـــا پنهان کاری فراوان 
در دســـتور کار مجمـــع قـــرار گرفت تا 
ابهامـــات در این خصوص باقی بماند.

کـــه  مالـــی  ماجـــرای فهرســـت های 
قـــرار اســـت در جلســـه مجمـــع بـــه 
تصویـــب برســـد، نکتـــه بحث برانگیز 
جلســـه امـــروز اســـت، در روزهـــای 
اخیـــر فهرســـتی از صورت هـــای مالی 
فدراسیون منتشر و شائبه های زیادی 
در ایـــن بـــاره مطرح شـــده اســـت. آیا 
بهتـــر نبـــود بـــرای جلوگیـــری از ایـــن 
شـــائبه ها مجمع به صـــورت حضوری 
برگزار می شـــد؟ آیـــا در مجمع آنلاین 
امـــکان بحث و بررســـی وجـــود دارد؟ 
اساســـاً به دلایل عدیده در جلســـات 
آنلاین امـــکان واکاوی مســـائل وجود 

بـــا  نداشـــته و فدراســـیون فوتبـــال 
علم بـــه این موضـــوع، تعمـــداً یکی از 
مهم تریـــن مجامع ســـال های اخیر را 

غیرحضـــوری برگـــزار می کنـــد.
در هـــر صـــورت مجمـــع فدراســـیون 
فوتبـــال، هنـــوز برگـــزار نشـــده دارای 

ابهامـــات زیـــادی اســـت و مســـلماً با 
برگـــزاری آنلایـــن نه تنهـــا شـــبهه ها 
برطـــرف نشـــده بلکـــه بر شـــدت آن 
افزوده خواهد شـــد آن هم با انتخاب 
عجیب اعضـــای کمیته هـــای بدوی و 

اســـتیناف انتخابـــات.

گزارش یک

سینا حسینی
خبرنگار

 مجمع آنلاین غیرقانونی نیست
واقعیت این اســـت اگـــر بخواهیم قانونمنـــد و متمرکز 
بـــه این موضـــوع فکـــر کنیم، نبایـــد دربـــاره موضوعی 

خـــارج از دستورجلســـه مجمع، رأی گیری شـــود .
ایـــن نـــگاه خیلـــی مقرراتی اســـت امـــا اگـــر در داخل 
مجمع، اعضا اعتراضی به این مورد نداشـــته باشـــند و 
اکثریت با طرح موضوع تعییـــن تاریخ برگزاری مجمع 
انتخاباتی مخالفتی نکنند، ایـــن امکان فراهم خواهد 

بود کـــه درباره تاریـــخ، امروز تصمیم گیری شـــود.
قید نشـــدن تاریخ مجمع در دستورجلسه و رأی گیری 
بـــرای تاریـــخ پیشـــنهادی در جلســـه امروز، یـــک ایراد 
اســـت اما چنانچه بعد از ابلاغ دستورجلسه به اعضای 
مجمع در این باره اطلاع داده شـــود و در داخل مجمع 
هـــم اکثریـــت نفـــرات مخالف نباشـــند، می شـــود این 
مدلی فرض کـــرد که موافقت عمومـــی اعضای مجمع 

در این خصـــوص وجود دارد.
زمانی در کشـــوری هستیم که تمام مسائل در آن دقیق 
و طبق مقررات رعایت می شـــود و می تـــوان رأی گیری 
بـــرای تاریخ مجمـــع بـــدون درج در دســـتورکار را ایراد 
دانســـت اما در ایـــن رابطـــه می توان نســـبت به طرح 
چنیـــن موضوعی در جلســـه امـــروز با دیـــده اغماض 
نـــگاه کرد. بهتـــر بود بـــرای رفع هرگونـــه بحثی مجمع 
حضـــوری برگـــزار شـــود امـــا ممنوعیتـــی در خصوص 
برگزاری جلســـه به صـــورت آنلاین وجود ندارد . شـــاید 
ایـــن موضوع پیش بیایـــد که در شـــرایط آنلاین بتوان 
بهتر جلســـه را برای رســـیدن بـــه برخی اغـــراض ویژه 
مدیریـــت کرد اما قانـــون و مقررات داخل اساســـنامه، 
هیچ گونـــه محدودیتـــی بـــرای برگزاری آنلاین جلســـه 

اعلام نکرده اســـت.
بنابرایـــن اگر اعضـــای مجمع هـــم اعتراضی داشـــتند 
بایـــد یک ســـوم آنهـــا بـــا ارســـال نامـــه ای بـــه دبیرکل 
اصـــرار می کردنـــد کـــه مجمع حضـــوری برگزار شـــود . 
در این حالت برای مســـئولان برگـــزاری مجمع تکلیف 
ایجـــاد می شـــد اما بـــه دلیل انجام نشـــدن ایـــن کار و 
منع نداشـــتن برگـــزاری آنلاین مجمع در اساســـنامه، 
متأســـفانه این مجمـــع غیرحضوری برگزار می شـــود و 

امـــکان دارد هر اتفاقـــی رخ بدهد!

 غیبت سؤال برانگیز جلالی در فدراسیون فوتبال

 کمیته فنی دوباره دکوری شد
بعـــد از اختلافات هیأت رئیســـه فدراســـیون فوتبال با 
مجید جلالی شـــنیده شـــده مدتی است رئیس کمیته 
فنی فدراســـیون در محل کار خود حاضر نشده است.
پس از تصمیـــم کمیته فنی فدراســـیون فوتبال درباره 
انتخاب ســـرمربی جدید در تیم ملی فوتســـال بانوان 
و عـــدم همراهـــی هیأت رئیســـه در مـــورد تصمیم این 
کمیتـــه، برخی شـــائبه ها دربـــاره نقش آفرینـــی کمیته 
فنی فدراســـیون فوتبال به ریاست مجید جلالی ایجاد 
شـــد و اینکه جایگاه این کمیته بـــه جای تصمیم گیری 
گویا بیشتر مشورتی اســـت و نقش دکور در فدراسیون 

فوتبال دارد.
حالا پس از این اتفاق، شـــنیده می شـــود مجید جلالی 
رئیـــس کمیته فنـــی تصمیم گرفتـــه تا زمـــان برگزاری 
جلســـه با مهدی تاج و تعیین تکلیف حـــوزه اختیارات 
کمیتـــه فنـــی، در محـــل کارش در مرکز ملـــی فوتبال  

نشود. حاضر 
جلالـــی مدعـــی اســـت کـــه حـــوزه اختیـــارات کمیته 
فنـــی دقیقاً در فدراســـیون فوتبال مشـــخص نیســـت 
و تا مشـــخص نشـــدن وظایف، بـــه محل کار خـــود باز 

نمی گـــردد.

شکست سنگین ملوان مقابل 
مدافع قهرمانی

تیم خاتـــون بم صدرنشـــین لیـــگ برتر فوتبـــال زنان 
ایـــران مقابـــل ملوان انزلی دســـت به آتش بـــازی زد تا 
همچنـــان بر بالای جدول تکیه کنـــد. ملوان که فصل 
گذشـــته تا آســـتانه قهرمانی در لیگ برتـــر زنان پیش 
رفت، در فصل جدید شـــرایط عجیبی را پشـــت ســـر 
می گذارد. این تیم با گذشـــت هشـــت هفتـــه از لیگ 
هفدهم زنان تنها هشـــت امتیاز کســـب کرده است و 
در جـــدول ۱۰تیمـــی رقابت های لیگ برتـــر زنان، خود 

را در جایگاه هشـــتم می بیند!
در این مســـابقه به واســـطه بـــازی خـــوب خاتونی ها و 
درخشـــش دوباره زهـــرا قنبری و شـــهناز جعفری این 
تیم توانســـت با پنـــج گل نایب قهرمان فصل گذشـــته 
را مغلوب کنـــد تا خودش با 22 امتیـــاز بر صدرجدول 
تکیـــه کند هر چند در این مســـابقه نگین زندی جوان 

گلـــزن خاتونی ها از بازی اخراج شـــد.
در ســـایر بازی هـــا ســـپاهان اصفهـــان نزدیک تریـــن 
رقیـــب بم به مصاف ایســـتا کردســـتان رفـــت و با یک 
گل رقیبـــش را مغلوب کرد. ســـپاهان بـــا 3 امتیاز این 

مســـابقه 2۱امتیازی شـــد و در رده دوم ایســـتاد.
اما گل گهر ســـیرجان بـــرای اینکه از کـــورس مدعیان 
دور نمانـــد در بوشـــهر نماینـــده ایـــن شـــهر را ۱۱تایی 
کـــرد و خـــودش ۱7امتیازی شـــد. تام اصفهـــان دیگر 
تیـــم اصفهانـــی 3 – صفر آوا تهـــران را شکســـت داد و 
طـــاران البـــرز نیز بـــا تک گل خـــود از ســـد پالایش گاز 

ایلام گذشـــت.

مدیریت ورزش2
یکشنبه  25آذر 1403  شماره 7720

امیرساعد  وکیل
کارشناس حقوقی فوتبال

 فائـــزه زمانی/ امیرحســـین روشـــنک 
مســـئول برگزاری مســـابقات سازمان 
بـــا  اســـتقلال  بـــازی  تعویـــق  لیـــگ، 
آلومینیـــوم اراک درهفتـــه ســـیزدهم 
لیـــگ برتـــر را تکذیـــب کـــرد. بعـــد از 
اینکـــه بازی اســـتقلال – مـــس کرمان 
به دلیل آلودگـــی هوا یک روز به تعویق 
افتـــاد، در ادامـــه تقابـــل اســـتقلال با 

گل گهر ســـیرجان هم یـــک روز دیرتر 
امروز برگزار می شـــود امـــا طبق گفته 
روشنک مســـئول مســـابقات سازمان 
لیـــگ بـــازی اســـتقلال بـــا آلومینیوم 
طبـــق برنامـــه قبلـــی و بـــدون تعویق 
برگزار خواهد شـــد: »در شـــرایطی که 
فاصله زمانـــی بازی اســـتقلال با مس 
کرمـــان تا بـــازی این تیم بـــا گل گهر 4 
روز بـــود، بعد از اینکه بازی اســـتقلال- 
مس کرمان به خاطـــر آلودگی هوا یک 
روز عقب افتاد مجبور شـــدیم به خاطر 
حفظ این فاصلـــه زمانی، بـــازی با گل 

گهر را هم یک روز بـــه تعویق بیندازیم 
اما خبـــری از تعویق بازی اســـتقلال با 
آلومینیوم اراک نیست و تقابل این دو 
تیم همان 3۰ آذر برگزار خواهد شد.«
او همچنیـــن دربـــاره زمانبندی مرحله 
فـــی  حذ م  جـــا ت  بقا مســـا ی  بعـــد
قبلـــی  عـــلام  ا طبـــق  «  : یـــد می گو
قرعه کشـــی همـــان ســـوم دی برگزار 
می شـــود و مســـابقات مرحلـــه یـــک 
هشـــتم هم طـــی روزهـــای 25 تـــا 27 

بهمـــن برگـــزار خواهـــد شـــد.«
روشنک از شـــروع تعطیلات نیم فصل 

بعد از مســـابقات ۱3 دی خبرمی دهد: 
»اگر آلودگی هوا و شـــرایط جوی اتفاق 
یا تعطیلی غیرمنتظره ای پیش نیاورد، 
طبـــق روال قبلی بعد از مســـابقات ۱3 
دی کـــه آخریـــن هفتـــه خواهـــد بود، 
تعطیلات نیم فصل شـــروع می شـــود 
و همـــه تیم هـــا ۱8- ۱7 روزی تعطیـــل 
خواهند بـــود، بـــه جز پرســـپولیس و 
ســـپاهان که 28 دی باید در سوپرجام 
به مصاف هـــم بروند و طبیعتاً تعطیلی 

ایـــن دو تیـــم ۱5 روزه خواهد بود.«
 مســـئول مســـابقات ســـازمان لیـــگ 

در پاســـخ به این ســـؤال کـــه در ادامه 
فیفادی ای کـــه با بازی های حســـاس 
استقلال و پرسپولیس تداخل داشته 
باشـــد، خواهیم داشـــت یا نه، گفت: 
»اولین بازی تیم ملی 3۰ اســـفند است 

و ما دیگر فیفـــا دی نداریم که تداخلی 
بـــا بازی هـــای حســـاس اســـتقلال و 
پرســـپولیس در لیـــگ نخبگان آســـیا 
داشـــته باشـــد، بنابراین فعلاً مشکلی 

از ایـــن بابت نخواهیم داشـــت.«

استقلال و پرسپولیس برای لیگ نخبگان مشکلی ندارند

روشنک: شاید تعطیلات نیم فصل جابه جا شود

مصاحبه

ح راز عدم آمادگی داوران مطر

 فقط بازی های بزرگ قضاوت می کنیم
پروین در ورزشگاه امام رضا )ع( سرمربی می شود

دیدار خیریه ستاره های ۹۸ در منفی 10 درجه

ایلیا بهزاد اول/  با وجود اســـتفاده از سیستم 
کمـــک داور ویدیویـــی در اکثر مســـابقات این 
فصـــل لیـــگ برتـــر، در ایـــن فصل نیز شـــاهد 
قضاوت هـــای بحث برانگیـــزی در مســـابقات 
مختلـــف بودیم کـــه با اعتـــراض هـــواداران و 
باشـــگاه ها مواجه شـــده اســـت؛ موضوعی که 
یک مســـأله طبیعـــی و عادی به نظر می رســـد 
اما نکتـــه نگران کننده، عملکرد ضعیف برخی 
از داوران مطـــرح و بین المللی فوتبال کشـــور 
در مســـابقات حســـاس لیگ برتری است. در 
دیدار خیبـــر خرم آباد و نســـاجی مازندران که 
به میزبانی ورزشـــگاه شـــهید وطنی قائمشهر 

برگـــزار شـــد، دو گل و یـــک پنالتـــی نســـاجی 
میزبان با دخالـــت کمک داور ویدیویی از بین 
رفت تا داور مطـــرح این دیدار یعنی امیر عرب 
براقی، از این حیث نمـــره قبولی نگیرد. البته 
که هواداران و مالک باشـــگاه نساجی، بشدت 
بـــه تصمیمات VAR در این مســـابقه معترض 
بودند امـــا به طور کلـــی، این مســـابقه یکی از 
قضاوت هـــای ضعیف عرب براقـــی در ماه های 
اخیـــر بـــود. بجز امیـــر عـــرب براقـــی، کوپال 
ناظمی یکـــی دیگـــر از داوران مطـــرح فوتبال 
کشـــور اســـت کـــه در آخریـــن مســـابقه خود 
یعنـــی دیـــدار تراکتور بـــا گل گهـــر، دو تصمیم 

حساس و سرنوشت ساز در بازی را با استفاده 
از سیســـتم کمـــک داور ویدیویـــی تغییر داده 
اســـت.  نکته جالب در خصوص عدم آمادگی 
این داوران، قضاوت نکردن آنها در مســـابقات 
ســـطوح پایین تر فوتبال و لیگ های پایه برای 
حفظ آمادگی لازم در قضاوت اســـت. بسیاری 
از داوران لیـــگ برتری و گاهی اوقـــات داوران 
شهرســـتانی، برای حفظ آمادگی خـــود و قرار 
گرفتن در جریان مســـابقات، سعی می کنند 
بین مســـابقات لیگ برتری خـــود دیدارهایی 
را در لیگ هایی مانند لیگ دســـته دوم کشور 
یا لیـــگ امیدهای تهران ســـوت بزنند اما این 
دو داور مطرح، از حضور در مسابقات سطوح 
پایین تـــر خـــودداری می کننـــد. از آخریـــن 
قضـــاوت لیگ برتـــری کوپال ناظمـــی پیش از 
دیـــدار تراکتور و گل گهر، 45 روز می گذشـــت 
و امیر عرب براقی نیز پیش از جدال نســـاجی 
و خیبـــر 34 روز در لیگ برتر قضـــاوت نکرده 
بـــود. بـــرای حفـــظ آمادگی ذهنی و جســـمی 
داوران، حضور مســـتمر در مسابقات مختلف 
از ملزومـــات اصلـــی داوریســـت امـــا بـــه نظر 
می رســـد کـــه داوران مشـــهور، تنها بـــه دنبال 
قضـــاوت در بازی های بزرگ هســـتند و حضور 
در مســـابقاتی کـــه بـــه آنهـــا برای پیشـــرفت 
عملکردشـــان کمـــک می کند را کســـر شـــأن 

! نند ا می د

جمعـــی از ســـتاره های تیم ملی ســـال 
۱998 بـــرای انجـــام بازی خیریـــه راهی 

مشـــهد مقدس شـــدند.
عصر امـــروز یک بازی خیریـــه و جذاب 
در ورزشگاه امام رضا )ع( مشهد برگزار 
خواهـــد شـــد؛ بـــازی دوســـتانه ای که 
میان ســـتاره های فوتبال ایران در سال 
۱998 که خاطـــرات زیـــادی را در ذهن 
فوتبالدوســـتان به یادگار گذاشـــتند و 
تیم منتخب خراســـان انجام می شود.

این بـــازی خیریه که قرار اســـت عواید 
آن بـــه حادثه دیـــدگان معـــدن طبس 
۱4:3۰ در  از ســـاعت  امـــروز  برســـد، 
ورزشـــگاه امـــام رضا )ع( مشـــهد برگزار 

می شـــود.
ســـتاره های ســـابق فوتبـــال ایـــران به 
همیـــن خاطر ظهـــر دیروز تهـــران را به 
مقصد مشـــهد مقـــدس تـــرک کردند. 
بـــه عنـــوان ســـرمربی  علـــی پرویـــن 
تیـــم 98 راهی مشـــهد شـــده و نفراتی 
مثل علی اصغـــر مدیرروســـتا، مرتضی 
فنونـــی زاده، رســـول خطیبـــی، مهدی 
پاشـــازاده، ســـیروس دین محمـــدی، 
خداداد عزیزی، محمد خاکپور، حمید 
اســـتیلی، علیرضا واحـــدی نیکبخت، 
پرویـــز برومنـــد، بهنام ابوالقاســـم پور، 

احمـــد تقـــوی، محمدرضـــا مهـــدوی، 
بهـــروز رهبری فرد، اســـماعیل حلالی، 
علـــی لطیفی، مجتبی شـــیری، محمد 
منصوری فهیم، احمـــد مومن زاده و... 
نیـــز او را همراهـــی کردنـــد تا امـــروز در 
بـــازی خیریـــه شـــرکت کننـــد. حبیب 
کاشـــانی نیز مدیریت این تیـــم را انجام 

می دهـــد.
این بازی کـــه به صورت زنده از شـــبکه 
خواهـــد  پخـــش  هـــم  ســـیما  ورزش 
شـــد، قطعـــاً جذابیت هـــای ویـــژه ای 
بـــرای اهالـــی فوتبـــال و بـــه خصـــوص 

طرفداران قدیمی تر این رشـــته ورزشی 
که خاطـــرات زیادی از ســـتاره های 98 

دارنـــد، خواهد داشـــت.
اتفاقـــی کـــه ممکـــن اســـت ایـــن بازی 
خیریـــه را تحـــت تأثیـــر قـــرار بدهـــد، 
کاهـــش شـــدید دمـــای مشـــهد در روز 
یکشنبه اســـت. بر اســـاس پیش بینی 
هواشناســـی دمـــای مشـــهد امـــروز تا 
منفی ۱۰ درجـــه ســـانتی گراد هم پایین 
می آیـــد و همیـــن موضـــوع کار را بـــرای 
ســـتاره های پا به سن گذاشـــته فوتبال 

ایـــران ســـخت می کند.

ح زیر است:  25 آذر فدراسیون فوتبال به شر دستور جلسه مجمع عمومی روز 
)ساعت 11 صبح به صورت آنلاین(

1- تلاوت آیاتی چند از کلام  الله مجید و پخش سرود ملی جمهوری اسلامی ایران
2- اعلام رسمیت جلسه و تشکیل آن طبق اساسنامه فدراسیون

3- تصویب دستور جلسه
4- سخنرانی رئیس فدراسیون

5- تعیین سه نفر از میان اعضای مجمع به منظور بررسی صورت جلسه مجمع از 
طریق انطباق با قوانین و مقررات

6- تعیین سه نفر به عنوان شمارش کنندگان آرا
7- تصویب صورت جلسه مجمع عمومی قبلی

۸- ارائه گزارش عملکرد فدراسیون و تصویب آن
۹- تصویب صورت های مالی حسابرسی شده

10- ارائه برنامه و بودجه و تصویب آن
11- بحث در مورد پیشنهاد ارائه شده توسط هیأت رئیسه فدراسیون )پیرو مصوبه 
10/03/1401 مجمع عمومی فدراسیون فوتبال دایر بر تجویز ادامه فعالیت اعضای 
ارکان قضایی فدراسیون، مجمع عمومی فدراسیون فوتبال مجدداً با ادامه فعالیت 

اعضای ارکان قضایی تا هنگام انتخاب اعضای جدید موافقت کردند.(
12- انتخاب اعضای کمیته های انتخاباتی بنا بر پیشنهاد هیأت رئیسه


